
Město Mladá Vožice
Zápis

Ze 6. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice konaného dne 24. července 2023 v zasedací síni
MěÚ Mladá Vožice
Přítomno - 15 členů městského zastupitelstva - viz prezenční listina
Omluveni —
Hosté —
Program:

l) Úvod a zahájení
2) Zpráva o činnosti Rady města Mladá Vožice
3) Protokol z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
4) Situace v orgánech města - Kontrolní výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
5) Akce k realizaci a financování - Kabelová přípojka nn a venkovní osvětlení, Kostel

Nanebevzetí Panny Marie, Mladá Vožice
6) Finanční dar Farnosti Mladá Vožice
7) Nemovitý majetek
8) Různé, závěr

k bodu 1/
6. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice zahájil v 16.30 hodin starosta Mgr. Jaroslav větrovský.
Konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a je usnášeníschopné. Zápis z minulého
jednání zastupitelstva byl řádně zveřejněn, ověřen a nebyla proti němu z řad zastupitelů vznesena
námitka, čímž se zápis stal platným. Ověřovateli zápisu byli zvoleni Miroslav Maroušek a Kamil
Neufus - 13 pro, 2 se zdrželi. Dále starosta seznámil s návrhem programu jednání, kdy v bodu různé
navrhuje projednat podnět zastupitele Libora Herny k odpadovému hospodářství - 15 pro.

k bodu 2/
Starosta Mgr. Větrovský předložil zprávu o činnosti Rady města Mladá Vožice za období od 5.
zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice (26. - 29. zasedání).
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 26/2023 - 15 pro, přijato usnesení Č. 26/2023

k bodu 3/
Předseda Finančního výboru Jiří Fáček seznámil přítomné se závěry jednání výboru, který se sešel 24.
7. 2023. výbor především doporučil zastupitelstvu schválit realizaci a financování akce - přípojka
NN a nasvícení Kaple Na Hradě, vzal na vědomí výsledky hospodaření města k 30. 6. 2023, projednal
aktuální dotační řízení, doporučil zastupitelstvu přijmout na jednání rozpočtové opatření č. 8.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 27/2023 - 15 pro, přijato usnesení Č. 27/2023

k bodu 4/
Starosta předal slovo při projednávání bodu, kdy je nutno řešit situaci v Kontrolním výboru jeho
předsedovi Liboru Marešovi. Ten ústně sdělil svou rezignaci na pozici předsedy Kontrolního výboru.
Hlasováno o usnesení Č. 28 a)/2023 - 13 pro, 1 zastupitel nehlasoval, přijato usnesení Č. 28
a)/2023
Starosta dále uvedl, že je nutno zvolit nového předsedu Kontrolního výboru, což je v kompetenci
zastupitelstva. Libor Mareš navrhl zastupitelku Bc. Simonu Chrpovou Vandrovcovou. Hlasováno o
návrhu zvolit Bc. Simonu Chrpovou Vandrovcovou předsedkyní výboru - 2 pro, 9 proti, 4 se zdrželi,
Be. Simona Chropová Vandrovcová nebyla zvolena předsedkyní Kontrolního výboru.
Starosta navrhl na pozici předsedy Kontrolního výboru zastupitele Libora Hernu. Ten vyjádřil souhlas
se kandidaturou na pozici předsedy Kontrolního výboru.
Hlasováno o usnesení Č. 28 b)/2023 — 14 pro, l zastupitel se hlasování zdržel, přijato usnesení Č.
28 b)/2023

k bodu 5/
Starosta přednesl návrh na zařazení akce Kabelová přípojka nn a venkovní osvětlení, Kostel
Nanebevzetí Panny Marie, Mladá Vožice k realizaci a financování z rozpočtu města Mladá Vožice.
Akce připravena po stránce příslušných stavebních řízení i výběru zhotovitele.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 29/2023 - 15 pro, přijato usnesení Č. 29/2023



k bodu 6/
Starosta navrhl v souladu s doporučením městské rady poskytnou Farnosti Mladá Vožice finanční dar
ve výši 100.000 KČ. Ten bude použit jako spoluúčast k dotaci ze SZIF na vybudování prostor pro
setkávání na faře.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 30/2023 - 15 pro, přijato usnesení Č. 30/2023

k bodu 7/
- Žádost podal , . vlastník sousedních pozemků a rodinného

donut. Chtěl by oddělený pruh scelit se svými pozenůy a oplotit. Místní komunikace ulice
K Lomu zůstane v dostatečné šíři projejí údržbu a užívání

- Starosta seznánlil s návrhem rady - pozemek neprodávat, níůže být V budoucnu pro město
důležijý z hlediska n?ožného rozšíření konzunikace, vybudování chodníků či cyklostezky, rovněž
z hlediska provádění zimní údržby

Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 31/2023 - 14 pro, l proti, přijato usnesení Č. 31/2023

- Sloučeno projednávání k návrhům usnesení Č. 32/2023 a 33/2023

- Jedná se o koupi lesního kon?plexu v k. ú. Slapsko. Koupě už byla schvalována na 4. zasedání
ZM 17. 4.2023 ale bez projednání dotačních titulů od SZIF, které na pozenicích váznou. Proto
je schvalována nová sndouva se zapracovanými podmínkami dotačních titulů.

Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení č. 32 /2023 a 33/2023 - 15 pro, přijata usnesení Č. 32/2023 a 33/2023

k bodu 8/
Starosta seznámil s jednotlivými položkami návrhu rozpočtového opatření:

- Zařazení dotace na akci - Výměna zdroje tepla v ZŠ a MŠ Mladá Vožice
- Financování akce - Kabelová přípojka nn a venkovní osvětlení, Kostel Nanebevzetí Panny

Marie, Mladá Vožice

- Zařazení příjmů a výdajů spojených s provozem nového DPS Cp. 125
- Zařazení do příjmů a výdajů - vratky za energie a doplatky z vyúčtování za služby
- Dar Farnosti Mladá Vožice

Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 34/2023 - 15 pro, přijato usnesení Č. 34/2023

Diskuze zastupitelů:

- Starosta vyzval zastupitele Libora Hernu k předloženíjeho podnětu kprojednání
- Libor Herna - po návštěvě pana starosiy z Miličína nzě zaujala myšlenka zabývat se

zefektivněním svozu komunálního oOadu. VMiličíně byl znéněn svoz komunálního odpadu z
paušálu za osobu na konzunální odpad v litrech. Po roce provozu se ukázalo, že objem
komunálního odpadu se snížil tén7ěř o polovinu. Největší výhodou je níotivace pro občany,
kteří se snažípoctivě třídit odpad a podle toho také za něj platí lze své zkušenosti ví/ň, že pro
čigřčlennou rodinu, která dostatečně třídí odmd do jednotlivých skupin stačí objem 120 L na
jeden nlěsíc. Proto je potom spravedlivé, že kdo třídit nechce, tak si za svoz konzunálního
odpadu př¢platL Určitě by to přineslo pro občany větší motivaci třídit, protože jak poctivě by
třídili, tak by také za odpad platili. Určitě by stálo za zmínku zabývat se vlastním
kompostováním bioodpadu s vlastním svozem, v současné době se bioodmd vozí do Votic a
pak se převáží do Turovce, to asi nedává sň?ýsĽ Kompost byjistě využili i občané, nebo město.
Stavební sutě, které v nzinulén? roce byly o objen?u cca 200tun l 200 000,-/, by mohly být
rozdrceny a poúži{y na zpevnění cest nebo k potřebán7 občanů. Drceníjedné tun vychází 100,-
Kč/tuna, Takto hospodaří i obec Miličín. Majíplochu, kam občané i obec sváží sutě, které drtí
a také zenzinu z různých stavebních akcl: kterou potom třídí a používají dále pro potřeby obce
nebo občanů. Hodně by nzěsto ušetřilo jínančních prostředků, kdyby jen za poslední rok
nevozilo zeminu a sutě na skládku.

Návrh na zastupitelstvo.

l/Změna svozu komunálního odpadu - na litry

2/ Založit vlastní kompostárnu s vlastním svozem.



4/Založit deponii na zeminu ze stavebních akcí s následným tříděním a využitím

- Starosta sdělil stanovisko zastupitelů zvolených na kandidátní listině ,,Nezávislí 2022 ".'
l) Změna svozu směsného komunálního odoadu:

- Objem směsného kon7unálního odpadu za poslední 4 roky se prudce zredukoval -
zavedením systénzu od dveří ke dveřím

- Rizikem návrhu pana Herny je tvorba černých skládek, ale také odpadová turistika -
odvážení odmdů do jiných lokalit

- Ekononiická náročnost - systénz ovlivní jínanční hotovost v daném roce, protože
vyúčtování a platba probíhá vždy v lednu a únoru roku následujícího. Vlastní správa
systémuje nepochybně náročná -pořízeni' čjpů, evidence, souhlasy vlastníků, složitost

- Neřešitelný problémje u bytových domů s více byig - společenství vlastníkůjednotek -
tcun systém v podstatě nefunguje

2) Kon?postárna a vlastní svoz bioodpadu.'

- COMPAG je oprávněnou osobou dle příslušných
zákonů, s odDaden? pracuje a následně odebírá
LAMA

- Starosta Miličína byl na konzultaci v Madě Vožici
ohledně bioodúadu - neuvěřitelné

3) a 4) Stavebnísutě, zeniina

- nutno disponovat příslušnými
povoleními, vhodnou deponií se
zpevněnou plochou, provozním
řádem

- vždy nutno provádět rozbory pro
každou stavbu

- náklady na pracovníky obsluhující
skládky

Vsouladu s Radou města M7adá Vožice navrhujenze celý niateriál zásadně odmítnout. Mimo jiné,
až se budeme chtít inspirovat ve správě a vedení niěsta, asi opravdu nepůjdeme do Miličína.

- Vnásledné diskuzi ohledně koncepce odpadového hospodářství vystoupili zastupitelé Libor
Mareš, Jaromír Dvořák, MUDr. Miroslav Smažík

- Libor Herna,formuloval návrh usnesení.' Zastupitelstvo niěsta schvaluje.'
1)Změna svozu komunálního odmdu - na litry
2/ Založit vlastní kompostárnu s vlastním svozem.
3/Stavební sutě drtit a zpětně používat
4/Založit deponii na zeminu ze stavebních akcí s následnýni tříděním a využitím
Pro návrh usnesení hlasovali 3zastupitelé, l se hlasování zdržel, proti návrhu hlasovalo 11 zastupitelů,
usnesení nebylo přijato

- Poté starosta ukončiljednánízastupitelstva, protože nikdo další se do diskuze nehlásil.

Jednání bylo ukončeno v 17.00 hodin
V Mladé Vožici dne 24. 7. 2023

starosta Mgr Jaroslav Větrovský
,t,,tarosta Tomáš Ku, la

Ověřovatelé zápisu:
Be Miroslav Maroušek


